
Protokół Nr XXXIV
z XXXIV sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 10 kwietnia 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godz. 13.00 do godz. 16.00
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.

Na sesji obecni b y li:
1. Pan Tadeusz Bulik -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2. Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
3. Pani Helena Karczmarczyk -  Sekretarz Gminy Dąbrówka,
4. Pan Wiesław Mędrzycki - radny powiatowy
5..Pan Jacek Jeziorski - pracownik GOPS w Dąbrówce.
6. Dyrektorzy placówek oświatowych z terenu gminy Dąbrówka.
7. Obsługa prawna Urzędu Gminy.
8. Sołtysi -  zgodnie z załączona lista obecności.

Prowadząca obrady odczytała porządku obrad, który został przesłany Radnym 
przed XXXIV sesją Rady Gminy następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy
6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie udostępnienia boiska wielofunkcyjnego w Józefowie.

b)W sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na 2013 rok dla 
Gminy Dąbrówka,

c) W sprawie utworzenia w Gminie Dąbrówka odrębnego obwodu
głosowania,

d)W sprawie przystąpienia do programu Powiatowej Karty Rodziny 
TAKrodzina.pl,

e)W sprawie wystąpienia przez Radę Gminy Dąbrówka do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z wnioskiem o wszczęcie procedury 

legislacyjnej ograniczającej czyny nieuczciwej konkurencji sklepów 
wielko powierzchniowych oraz ograniczenia budowy takich sklepów w 

miejscowościach poniżej 10 tys. mieszkańców
f) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie gruntów na

poszerzenie dróg gminnych

g)W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż gruntów stanowiących mienie 
gminne we wsi Kuligów,

h)W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż gruntów stanowiących mienie 
gminne we wsi Ślężany,



i) W sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Wołomińskiego 
j) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na 

realizację zadania budżetowego „Budowa chodnika w miejscowości 

Małopole, Jozefów, Kuligów”, 
k) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2014 rok,

1) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2014-2020.

7. Odczytanie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Przedmiotowy porządek obrad w głosowaniu jawnym został podjęty jednogłośnie /14 
głosami „za” przy obecności 14 Radnych/.

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XXXIV sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady 
Gminy Dąbrówka, powitała wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach 

zgodnie z listą obecności uczestniczy 14 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym, jednogłośnie wybrany został 

Pan Aleksander Załęski.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr XXXIII/2014 z dnia 10 marca 2014r.
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za” przy obecności 14 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 

Dąbrówka Pan Aleksander Załęski poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 
04 kwietnia 2014r.

Na ww. posiedzeniu członkowie komisji podjęli wnioski:
- o przeprowadzeniu konsultacji społecznych w sprawie przyłączenia sołectwa Wola 
Rasztowska do Gminy Dąbrówka.
Prowadząca obrady ww. wniosek poddała pod głosowanie.



Wniosek w głosowaniu jawnym został odrzucony / l l -  głosów „przeciw”, 3 głosy 
„wstrzymujące” , 0 głosów „wstrzymujących”
- o przystąpieniu do zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
dla drugiego obszaru obejmującego wsie: Ludwinów. Ostrówek. Sokołówek, 
Kuligów. Czarnów. Józefów. Cisie i Stasiopole.
Prowadząca obrady ww. wniosek poddała pod głosowanie.

Wniosek w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie / 14 głosów „za” na 14 
Radnych/

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka Pan Janusz Getka poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 25 
marca 2014r. na którym podjęła następujące ustalenia:

- na wykonanie oświetlenia solamego na przystankach autobusowych przy trasie S 8 w 
Trojanach komisja proponuje wstępnie zarezerwować środki w kwocie 15 000,00 zł, na 
wybudowanie nowej sieci oświetlenia ulicznego od skrzyżowania w Zaścieniach w 
kierunku Chruściel komisja widzi potrzebę postawienia 3 słupów wraz z lampami. W 
miarę posiadanych środków członkowie komisji powrócą ponownie do rozpatrzenia ww. 
podania.
- na wykonanie odcinka linii energetycznej w Dręszewie ( ok. 2 słupów do posesji przy
i komisja wnioskuje o zarezerwowanie kwoty 10 000,00 zł
- na doprowadzenie przewodu elektrycznego i zamontowanie lampy na istniejącym słupie
w Cisiu przy posesjach nr 1 komisja wnioskuje o zarezerwowanie 4 000,00
zł.
- na postawienie słupów wraz z lampami przy ulicy Wspólnej w Laskowie. Komisja 
wnioskuje o przyznanie kwoty 6 000,00 zł.
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie zaproponowane przez komisję rozwiązania 
dotyczące budowy nowych linii oświetlenia ulicznego, które w glosowaniu jawnym 
zostały przyjęte jednogłośnie /14 głosami przy obecności 14 Radnych/
Ponadto członkowie komisji zawnioskowali o przekazanie podań z Dąbrówki, Trojan i 
Czarnowa które dotyczyły montażu lamp Panu Wójtowi.
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. wniosek.
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym /14 głosami „za” przy 
obecności 14 Radnych/.

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka Pan Józef Sobczak 

poinformował, że komisja odbyła posiedzenia w dniu 27 i 28 marca 2014r. na których 

podjęto następujące wnioski: 
nawiązując przyjętego wniosku na poprzedniej sesji o wydzielenie ze środków budżetu 
gminy dotacji w kwocie 50 000,00 zł dla powiatu z przeznaczeniem na wspólną 
realizację zadań przy drogach powiatowych członkowie komisji wnioskują o:
- wybudowanie odcinka chodnika w Jozefowie ul. Klonowa,
- wybudowanie chodnika w Kuligowie ul. Radzymińska
- Wybudowanie chodnika w Małopolu na ul. Kard.Wyszyńskiego na odcinku 180 mb ( 
od zakrętu w kierunku Chajęt)
Następnie przystąpiono do rozpatrzenia podań, które zgodnie z kompetencją zostały 
skierowane do kom isji.
Podania zostały odczytane przez przewodniczącego komisji i rozpatrzone następująco: 
Sołtysi wsi Cisie -  zabezpieczenie środków finansowych na wykup gruntów i 
poszerzenie drogi w miejscowości Cisie
Komisja wnioskuje o wydzielenie funduszy na ww. zadanie z ze środków 
zaplanowanych w budżecie gminy na wykup gruntów na poszerzenie dróg 
Sołtys wsi Cisie - naprawa mostu na drodze Cisie -  Józefów.



Pani Augustyniak wyjaśniła, że na moście pozapadały się kręgi i trzeba je zdemontować 
i ponownie ułożyć.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 2.500,00 zł na wykonanie tego zadania.
Józef Sobczak -  radny o przyznanie środków na zakup kręgów które zostaną 
wykorzystane do budowy przejazdów na nowopowstającym rowie w obrębie drogi 
serwisowej w Trojanach.
Komisja wnioskuje o przyznanie 4 000,00 zł.
Helena Kuśkowska sołtys wsi Lasków o zakup kręgów, budowę przepustów i 
przebudowę drogi w miejscowości Lasków,
Komisja wnioskuje o przyznanie 10 000,00 zł.
Janusz Getka radny Gminy Dąbrówka -  o wsparcie finansowe na zakup pospółki z 
przeznaczeniem na remont drogi gminnej zapewniającej dojazd do pól mieszkańcom wsi 
Lasków i Trojany.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 2 000,00 zł
Janusz Getka -  radny gminy Dąbrówka o zarezerwowanie środków i rozpoczęcie 
budowy chodnika przy drodze Dąbrówka -  Lasków.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 2000,00 zł.
Piotr Kostrzewa -  radny Gminy Dąbrówka o utwardzenie nawierzchni drogi gminnej i 
remont wjazdów na drogę powiatową.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 12 000,00 zł.
Bogdan Kujawski -  Radny Gminy Dąbrówka o utwardzenie destruktem drogi na ulicy 
Cichej we wsi Chajęty.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 2 000,00 zł.
Sołectwo Marianów -  oczyszczenie rowu na odcinku wsi Marianów i naprawa mostku na 
wysokości działek p . ,
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 3 000,00 zł.
Stanisław Suchodolski -  sołtys wsi Ślężany -  o przydział środków na remont drogi ulicy 
Wiejskiej w kierunku Kowalichy.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 2 000,00 zł.
Edyta Zaręba -  radna Gminy Dąbrówka o przydzieleni środków na dalsze utwardzenie 
drogi do p. w Karolewie.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 10 000,00 zł
Elżbieta Sowińska -  sołtys wsi Karpin o przyznanie środków nas remont drogi gminnej 
na odcinku Karpin -  Lasków.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 4 000,00 zł
Andrzej Marcinkiewicz -  sołtys wsi Guzowatka -  o wykopanie rowu na odcinku ok. 

200 mb wzdłuż drogi gminnej od p. i do p. i złożenie
przepustu.
Przewodniczący komisji powiedział, że otrzymał informacje od p. Augustyniak , że rów 
ma zostać wykopany przez koparkę z powiatu i należy zabezpieczyć środki na zakup 
kręgów i wykonanie przepustu.
Na wykonanie przepustu Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 1 000,00 zł.
Józef Sobczak -  Radny Gminy Dąbrówka o przyznanie środków pieniężnych na zakup 
piasku który zostanie wykorzystany na poprawę przejezdności drogi ewakuacyjnej dla 
mieszkańców Trojan „Paśnika” i ul. Miłej.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 5000, 00 zł.
Józef Sobczak Radny Gminy Dąbrówka -  o zamontowanie barierki zabezpieczającej 
brzeg stawu w Trojanach od strony jezdni.
Z uwagi na bezpieczeństwo podanie było pozytywnie zaopiniowane przez komisję 
zdrowia, spraw socjalnych i porządku RG.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 7 000,00 zł. na wykonanie barierki.
Edward Kryszkiewicz -  sołtys wsi Dąbrówka o remont mostu na rowie melioracyjnym 
zbierającym wodę z większości wsi ze strony wschodniej gminy i remont mosty który 
znajduje obok działki p.



Po dokonaniu oględzin komisja stwierdziła, że remont pierwszego mostu wymaga 
dużych nakładów finansowych i wnioskuje o ujęcie ww. zadania w budżecie gminy na 
rok 2015. Drugi most wymaga odmulenia , komisja wnioskuje aby w miarę 
posiadanych środków dokonać jego oczyszczenia.
Edward Kryszkiewicz -  sołtys wsi Dąbrówka - o przeznaczenie środków na zakup gruzu 
na drogę gminna biegnącą w stronę oczyszczalni.
Komisja wnioskuje o przyznanie 15 000,00 zł
Andrzej Czamołęcki -  Warszawa o przyznanie środków na remont drogi gminnej w 
miejscowości Cisie poczynając od zakończenia ulicy Wspólnej w Cisiu 
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 5000,00 zł.
Radny, sołtys i mieszkańcy Małopola o zabezpieczenie funduszy na zniwelowanie 
poboczy przy drogach gminnych asfaltowych i udrożnienie przepustów 
Komisja wnioskuje o wykonanie zniwelowania poboczy , ze środków które są 
zabezpieczone w budżecie gminy na profilowanie poboczy.
Pasoń Marek -  radny Gminy Dąbrówka o zabezpieczenie środków pieniężnych do 
budowy chodnika w Małopolu.
Komisja wnioskuje o przyznanie kwoty 5 000,00 zł
Hanna Bałdyga -  sołtys wsi Stanisławów -  o dokończenie budowy drogi biegnącej przez 
wieś.
Z uwagi na duże koszty komisja wnioskuje o uwzględnienie ww. podania przy 
opracowywaniu budżetu gminy na rok 2015.
Andrzej i Maria Wętczak -  Cisie IB -  przedłużenie chodnika dla pieszych ok. lOOm. 
Chodnik jest położony wzdłuż drogi powiatowej i jego wybudowanie powinno zostać 
wykonane ze środków powiatu.
Sołtys wsi Działy Czarnowskie -  dokończenie budowy drogi przez wieś.
Budowa drogi nie może zostać zakończona z uwagi na trwające rozgraniczenie. 
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie ww. wnioski komisji.
W głosowaniu jawnym wnioski zostały przyjęte jednogłośnie /14 głosami „za” przy 
obecności 14 Radnych/

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy Dąbrówka Pan Ryszard 
Klusek poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 4 kwietnia 2014 roku. Na 
posiedzeniu zostały pozytywnie zaopiniowane projekty uchwał, które znajdują się w 
porządku obrad dzisiejszej sesji.

Godz. 13!5 na sesję przybyła radna p. Justyna Wątorska -  Parzydło.

Ad. 6 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie udostępnienia boiska wielofunkcyjnego w Józefowie.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.

Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag. 

w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła uchwałę Nr XXXIV/262/2014
z dnia 10 kwietnia 2014r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/



(Uchwala stanowi załącznik do protokołu).

b) W sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na 2013 rok 
dla Gminy Dąbrówka,

Projekt uchwały został omówiony przez p. Jacka Jeziorskiego -  pracownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.
Prowadząca obrady odnosząc się do przedmiotowego projektu uchwały 
powiedziała, że w załączniku do uchwały w pkt. 11 wnioski końcowe nie ma 
żadnego zapisu.
Pan Jeziorski wyjaśnił, że ocena zasobów pomocy społecznej została 
przygotowana w oparciu o narzędzie opracowane przez Instytut Rozwoju 
Służb Społecznych i w takiej formie należy ją  pozostawić.
Pani Edyta Zaręba odniosła się do zapisu ochrona ofiar handlu ludźmi.
Pan Jeziorski wyjaśnił, że takie zdarzenie miało miejsce na terenie działania 
ośrodka pomocy społecznej.

w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła uchwałę Nr XXXIV/263/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” / przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie utworzenia w Gminie Dąbrówka odrębnego obwodu 

głosowania,
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarz Gminy.

Do projektu uchwał radni nie zgłaszali pytań.

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/264/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) W sprawie przystąpienia do programu Powiatowej Karty Rodziny 

TAKrodzina.pl,
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarz Gminy.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/265/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 14.1 -  Przewodnicząca obrad ogłasza 15 minutową przerwę,



Godz. 14.30 -  Przewodnicząca Rady wznawia obrady.

e) W sprawie wystąpienia przez Radę Gminy Dąbrówka do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z wnioskiem o wszczęcie procedury 
legislacyjnej ograniczającej czyny nieuczciwej konkurencji sklepów 

wielko powierzchniowych oraz ograniczenia budowy takich sklepów w 

miejscowościach poniżej 10 tys. mieszkańców.
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym 
wyjaśnił, że projekt uchwały przygotowany jest zgodnie z wnioskiem 

podjętym na poprzedniej sesji.
Do przygotowanego projektu uchwały zostały wprowadzono korekty 

pisarskie.
Prowadząca obrady poddała pod głosowanie projekt ww. uchwały wraz z 
wprowadzonymi korektami pisarskim.

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/266/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie gruntów na 
poszerzenie dróg gminnych

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/267/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż gruntów stanowiących mienie 
gminne we wsi Kuligów

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/268/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwala stanowi załącznik do protokołu).



h) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż gruntów stanowiących mienie 
gminne we wsi Ślężany.

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/269/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

i) W sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wołomińskiego

Projekt uchwały został omówiony przez Wójta.
Pani Sowińska zapytała co będzie z odśnieżaniem chodników przy 
drogach powiatowych.
p. Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy wyjaśnił, że odśnieżanie 
chodników między miejscowościami należy do powiatu. Istnieje również 
możliwość zawarcia porozumienia z powiatem na zimowe utrzymanie 
chodników.
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/270/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

j) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu 
na realizację zadania budżetowego „Budowa chodnika w 
miejscowości Małopole, Józefów, Kuligów”
Prowadząca obrady wyjaśniła, że projekt uchwały przygotowany jest 
zgodnie z przyjętym wnioskiem komisji gospodarczej.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/271/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

k) W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2014 rok

Zmiany do uchwały zostały omówione przez Skarbnik Gminy.
Godz. 15 obrady opuścił radny Zbigniew Stańczak



Nawiązując do przedstawionych zmian do budżetu Gminy na 2014r. pan Wójt prosił o 

zwiększenie środków w kwocie 50 000,00 zł na zadanie budowa boisk wielofunkcyjnych 

. Zwiększenie środków pozwoli na wybudowanie boisk o lepszej nawierzchni. 

Nawiązując do wypowiedzi Wójta prowadząca obrady zgłosiła wniosek o zwiększenie 

środków w kwocie 50 000,00 zł na zadanie pn. budowa boisk wielofunkcyjnych.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za” przy 

obecności 14 Radnych.
W dalszej kolejności prowadząca obrady pod głosowanie projekt uchwały w raz z 

przyjętym wnioskiem
- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/272/2014
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”/ przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

1) W sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 
na lata 2014 -  2020.

Objaśnienia do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 

2014 -  2020 przedstawiła Skarbnik Gminy.
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jawnym - 
Rada Gminy Dąbrówka
podjęła uchwałę Nr XXXIV/273/2014 
z dnia 10 kwietnia 2014 r.

-jednogłośnie /14 głosami ”za” przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 7. Odczytanie podań do Rady Gminy.

Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad Pana 
Aleksandra Załęskiego.

- Pan Edward Kryszkiewicz -  o wydzielenie środków z kwoty przeznaczonej na 
modernizację dróg gminnych na odbudowe mostu położonego za oczyszczalnią ścieków 
Podanie zostało przekazane do Komisji gospodarczej Rady Gminy.
- Niepubliczne Przedszkole „Bajkowy Świat” w Chajętach - o zwiększenie stawki 
dotacji na ucznia uczęszczającego do niepublicznego przedszkola
Podanie zostało przekazane do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu RG
- Pracownicy obsługi Przedszkola Samorządowego w Dręszewie -  o podwyższenie 
wynagrodzenia za pracę
Podanie przekazane do rozpatrzenia przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu RG 
Padanie mieszkańców ulicy Jasnej we Wszeborach o zamontowanie lamp oświetlenia 
ulicznego.
Podanie zostało przekazane do Wójta.



Odnosząc się do odczytanych podań Wójt odniósł się do podania odnośnie oświetlenia 
ulicznego i poinformował, że jeżeli jest wybudowana linia energetyczna lampy 
oświetlenia ulicznego będą sukcesywnie montowane, w przypadku budowy nowej linii 
zadanie musi zostać ujęte w budżecie gminy. Odnośnie zwiększenia wynagrodzenia dla 
pracowników obsługi przedszkola samorządowego Wójt poinformował, że dla 
pracowników obsługi zaplanowana została podwyżka na poziomie inflacji tj. 2%. Może 
trzeba będzie się zastanowić nad zwiększeniem wynagrodzenia dla tej grupy 
pracowników planując przyszłoroczny budżet powiedział Wójt.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Ruciński Jacek odnosząc się podziału środków na utrzymanie dróg gminnych, 
stwierdził, że nie zostały zabezpieczone żadne środki na wykup gruntów na poszerzenie 
drogi gminnej w Cisiu.
Pani Edyta Zaręba podniosła temat dziur powstałych na drodze we Wszeborach na której 
został położony nowy asfalt. Inny temat podniesiony przez p. Zaręba to odbiór odpadów 
mieszanych. Odebrane zostały tylko kosze a nie odebrano odpadów w dodatkowych 
workach.
Pani Paciorek Leokadia prosiła o wyrównanie (zasypanie dołu) drogi Działy 
Czarnowskie -  Małopole.
Pani sołtys z Józefowa prosiła o położenie nakładki na drodze w stronę sklepu i 
odwodnienia miejsca na zakręcie na przejściu dla pieszych ( przy posesji p. ).
Pan Załęski Aleksander zwrócił się do Wójta z prośbą o podjecie działań w kierunku 
odwodnienia ulicy Wojska Polskiego w Kuligowie ( przy sklepie).
Pani Łukasiewicz Regina -  powiedziała, że nie dotarło do Starostwa Powiatowego 
Wydział Drogownictwa i Inwestycji pismo w sprawie ustawienia drugiego przystanku w 
Marianowie (takie wyjaśnienie otrzymała od radnego powiatowego) Z pismem miał 
wystąpić Wójt. Pani sołtys zwróciła się z prośbą o ustawienie dwóch koszy na śmieci. 
W imieniu p. prosiła o zamontowanie oświetlenia ulicznego przy ulicy
Dębowej w Marianowie.
p. Andrzej Marcinkiewicz - sołtys wsi Guzowatka zapytał czy były prowadzone 
rozmowy na temat dokończenia chodnika w Guzowatce 
Godz. 15.30 obrady opuścił radny p. Janusz Getka
Pan Tadeusz Ziółkowski zwrócił uwagę na niedbałe wykonanie naprawy drogi 

powiatowej na odcinku Guzowatka -  Chajęty.
Głos zabrał Wójt odnosząc się do poruszanych spraw.
Odnośnie drogi poszerzenia drogi w Cisiu - Pan Wójt poinformował, że w pierwszej 
kolejności należy się zastanowić jak się zabrać do tej sprawy. Odnośnie wydzielenia 
środków na to zadanie Wójt wyjaśnił, że wysokość środków powinna zawnioskować 
komisja gospodarcza.
Odnośnie łatania dziur na drogach gminnych Wójt poinformował, że została wybrana 
firma która ma dokonać napraw tych dróg do świąt wielkanocnych. Temat odbioru 
śmieci i asfalt we Wszeborach zostanie sprawdzony i wyjaśniony . Wyrównanie drogi 
w Małopolu temat dla komisji gospodarczej.
Odnośnie remontów na drogach w Józefowie i Kuligowie, Wójt wyjaśnił, że naprawy 
powinny zostać wykonane w ramach modernizacji dróg powiatowych. Temat zostanie 
zgłoszony do powiatu. Zostanie również wyjaśniona sprawa dotycząca pisma 
związanego z ustawieniem drugiego przystanku w Marianowie. Natomiast logika 
nakazuje aby chodnik został wykonany do ostatniej posesji znajdującej się przy drodze 
powiatowej Guzowatka -  Radzymin i zdaniem Wójta powinien on zostać wybudowany. 
Godz. 15 4 obrady opuściła radna Edyta Zaręba
Pan Ruciński ponownie poruszył temat dotyczący zabezpieczenia środków na 
poszerzenie drogi w Cisiu.
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Przewodnicząca obrad nawiązując do wypowiedzi p. Rucińskiego zaproponowała aby

ponowne zajęcie się tą sprawą.
Pani Maria Wilkowska -  odbiór odpadów wielko gabarytowych. Odpadów tych nie 
odebrano w wyznaczonym terminie.
Wójt odpowiedział, że sprawa zostanie wyjaśniona.
Pan Kostrzewa Piotr temat oczyszczenia rowu Ludwinów -  Jozefów (za cmentarzem) 
.Rów miał być oczyszczony w roku ubiegłym. Pani Anna Matak -  oczyszczenie rowu 
przy drodze Zaścienie -  Chruściele.
Pan Edward Kryszkiewicz -  poinformował, że należy dołożyć wszelkich starań aby w 
roku bieżącym został wykonany remont przepustu na rowie odprowadzającym wodę z 
miejscowej oczyszczalni.
Pan Król Henryk poinformował, że zapadł się asfalt na drodze przy posesji p. w
Teodorowie.
Wszystkie poruszone tematy dotyczące remontu dróg zostaną sprawdzone powiedział 
Wójt.

Ad. 9 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka 
zamknęła obrady XXXIV sesji Rady Gminy Dąbrówka, dziękując obecnym za udział w 
posiedzeniu.
Na tym protokół zakończono.

zadanie to zostało etapowane i zwróciła się do przewodniczącego komisji gospodarczej o

Protokołowała
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